
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 01/02/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Άμεση καταβολή “De minimis” και ενισχύσεων για “Covid-19” στα 

ροδάκινα» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Οι ανεπανόρθωτες ζημιές στην ροδακινοπαραγωγή από τις έντονες και άκαιρες 
βροχοπτώσεις, τα τελευταία τέσσερα χρόνια, η κατάρρευση των τιμών σε νεκταρίνια και 
επιτραπέζια ροδάκινα, με τη μείωση να ξεπερνά το 60% σε σχέση με την προ εμπάργκο 
κατά της Ρωσίας εποχή, η μείωση του τουρισμού, που επηρέασε αρνητικά την 
κατανάλωση, όπως, επίσης και το κλείσιμο της εστίασης και του λιανεμπορίου, η 
δυσκολία των εξαγωγών και το κλείσιμο των συνόρων αλλά και η αύξηση του κόστους 
παραγωγής (ημερομίσθια κ. α.), λόγω της έλλειψης των εργατικών χεριών, είναι μερικά 
από τα προβλήματα που δημιούργησε η πανδημία και οδήγησαν τους 
ροδακινοπαραγωγούς σε δυσμενέστερη οικονομική κατάσταση. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεσθε να λάβετε μέτρα ενίσχυσης του κλάδου της ροδακινοκαλλιέργειας, αφού, 
γίνεται αντιληπτό, πλέον ότι, η καλλιέργεια ροδάκινων και νεκταρινιών στη χώρα μας 
κινδυνεύει με αφανισμό τα αμέσως επόμενα έτη;  
 
2. Θα λάβετε μέτρα για την επίλυση προβλημάτων, όπως το ρώσικο εμπάργκο, η 
αναθεώρηση του κανονισμού του «ΕΛΓΑ», η προσθήκη στη λίστα των συνδεδεμένων 
ενισχύσεων του επιτραπέζιου ροδάκινου και του νεκταρινιού, καθώς, επίσης, αφενός, η 
άμεση καταβολή των αποζημιώσεων «de minimis» για τις ζημιές που προκάλεσαν οι 
έντονες και άκαιρες βροχοπτώσεις του καλοκαιριού, και αφετέρου, οι ενισχύσεις λόγω 
αρνητικών επιπτώσεων από την πανδημία του «Covid-19” στην παραγωγή και διάθεση 
του ευπαθέστατου αυτού προϊόντος; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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